
Anttolan aluejohtokunnan suunnittelukokous  

Aika: 18.11.2024 klo 20 - 22.11.2024 klo 20, sähköpostikokouksena  

Läsnä:  

Taina Harmoinen (puheenjohtaja ja muistion kirjoittaja) 

Suvi Salonranta  

Petri Noponen 

Teemu Ripatti  

Sirpa Rossi 

Nina Parkkinen 

Riina Jakobsson (varajäsen) 

  

1. Vuoden nuori anttolalainen 2024  

Tulleista ehdotuksista valittiin vuoden 2024 nuoreksi anttolalaiseksi Veikko Korpikallio. 

 

2. Kuusenkoristajaistilaisuus 5.12.2024 

Aluejohtokunta on osallistunut kuusenkoristajaistilaisuuteen lahjoittamalla arpajaisiin tuotekorin 
pääpalkinnoksi. Tänä vuonna arpajaisia ei ilmeisesti ole. Ehdotuksia korvaavaksi toiminnaksi? 

Sopivaa korvaavaa toimintaa ei ole, joten arpajaispalkintoa ei hankinta.  

 

3. Anttolan osallistavan budjetoinnin kohteet vuodelle 2025 

Anttolan aluejohtokunta pyysi ehdotuksia osallistavan budjetoinnin kohteiksi vuodelle 2025. Ehdotuksia tuli 
27 kpl ja eri kohteita 17 kpl. Koirapuistoa/-metsää/- aidattua aluetta koirille ehdotettiin 7 kohdassa. 
Nuorisotilaa 4 vastauksessa ja 2 vastauksessa ulkokuntoilulaitteiden uusimista / parantamista. 

Anttolan ehdotukset osallistavan budjetoinnin kohteiksi tulee tehdä 27.11. aluejohtokuntien kokouksessa. 
Liitteenä tulleet ehdotukset. 

Aluejohtokunta esittää seuraavia toimintoja osallistuvan budjetoinnin kohteiksi: 

- Viljamakasiinin valaiseminen: aluejohtokunta on teettänyt viljamakasiinin ja vesitornin 
valaisemisesta suunnitelman. Viljamakasiini on kaupungin kiinteistö ja sijaitsee keskeisellä paikalla 
Anttolan kirkonkylällä. 

- Anttolan uimarannan viihtyisyyden ja toiminnallisuuden parantaminen: esim. ponnistuslauta, 1 
metrin hyppytasanne / kelluva laituri 

- Koirametsä / aidattu alue koirien ulkoilutukseen (kuntalaispalautteessa eniten ehdotettu kohde) 
- Urheilukentän katsomon kunnostus 



Todetaan, että nuorisotilan saaminen Anttolaan sai myös paljon kannatusta ja ehdottomasti tarvitaan. 
Tämä on kuitenkin kaupungin perustoimintaa eikä se kuulu osallistavan budjetoinnin kohteisiin, vaan pitää 
hoitaa muun budjetoinnin kautta. 

4. Anttolan jouluvalojen sytyttäminen joulukuuseen 

Jouluvalojen korjaustarpeen tarkastaminen ja korjaaminen: 

Pyydetään Anttolan Sähkö- ja Mökkihuolto Jani Harmoista tarkastamaan kuusen jouluvalojen kunto ja 
korjaamaan valot.  

Merkitään, ettei puheenjohtaja Taina Harmoinen osallistunut asiaan liittyvään sähköpostikeskusteluun. 

Jouluvalojen sytyttäminen Anttolaan: 

Mikkelintien varressa olevien kylänraitin jouluvalojen sytyttäminen tilattu ESE-Tekniikalta viikolle 48. 
Sataman joulukuusen valot sytytetään myös viikolla 48, mikäli ne on saatu testattua ja mahdollisesti 
korjattua siihen mennessä.  

 

5. Aluejohtokunnan loppuvuoden hankinnat 

Pyörärataan liittyen on löytynyt yksi lasku, joka on mennyt Anttolan Urheilijat ry:lle maksettavaksi. Se on 
edelleen laskutettu nyt aluejohtokunnalta. 

Aluejohtokunnalla on käytettävissä 400-800 euroa johonkin pieneen / pieniin hankintoihin.  

Ehdotukset:  

Anttolan kuntosalin radio/soitin vaatisi uusimista.  

Koulun ja Anttolan Spurttiksen yhteiskäyttöön voisi hankkia emitkortteja.  

Hankinnoista päätetään aluejohtokunnan kokouksessa 9.12.2024.  


